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Deltagere:  Flemming Madsen (FM), Michael Birch (MB), Geert Schou Magnussen (GSM), 

Flemming Nielsen (FN), Palle Lauritsen (PL), Kasper Dam (KD), Zahid Butt (ZB), 

Kurt Sørensen (KS), 

Personale:  Jesper Kaas (JK), Jette Lehrmann Jensen (JLJ) 

Afbud: Tom Bech Frederiksen (TBF), Peter Christophersen (PC) 

Dato:  11. december 2023 

Emne:  Ordinært bestyrelsesmøde kl. 17.00 – 18:25   
Referent: Jette Lehrmann Jensen (JLJ) 

 

Møde referat 
 
1. Godkendelse af referat 

Referat blev fremlagt og underskrevet.  
     
2. Formandens beretning (GSM) 

Først glædelig jul til jer alle. Vi er kommet godt igennem stormskaderne. Vi har fra F.L.I.D 
modtaget en god hjælp omkring mulighed for erstatning af stormskaderne. Vi har haft møde 
med Brøndby Kommune for at presse på for at få godkendt vores broer og et område til 
autocamper. Her skal der sendes en ansøgning til kommunen så vi kan starte det op til 
sommer. Vi har haft en stor økonomisk udfordring i 2023, men iflg. KS ser det ud til, at vi 
kommer igennem med et overskud for 2023 bl.a. pga. forudseende omkring stormen, 
udskydelse af andre planlagte opgaver og at størstedelen af stormskaderne først udbedres i 
regnskabet for 2024. 
 

3. Rep. og vedligehold 
a. El og vand (JK) El og vand aflæses pr. 31.12.23 for årsopgørelse. 
 
De sidste Tallykey stander er opsat – 3 stk. i område 6-10 og 7 stk. i område 11-15. 
Kommunen har forlangt/er pålagt at der skal være lade stander til El-biler. De er ved at blive 
opsat af Radius. Vi er ved at tage de sidste både op på trods af udfordringer med sne og 
frost. Der er desværre opstået nogle skader efter at vi havde lavvande et par dage. F-broen 
kan/bliver lavet når vi er færdig med G-broen. Land kasser ved landfæster. Der er knækket 
nogle kæde nogle steder. Det tager hårdt på os når vi har højvande med 2 meter og derefter 
lavvande med 2 meter. Disse skader udbedres løbende. Der er bestilt 6 ekstra mobilstativer 
hjem da der kom en åbning for at købe dem til en god pris. Behovet fremover vil i første 
omgang være 20 tons til sejlbåde. Det betyder at vi er dækket godt ind. 
 

4. Bådpladser 
a. Bådpladser til genudlejning hjemmesiden (JLJ) Der er kommet flere pladser til salg 

og de samme. Der er solgt nogle stykker der er gået ned i pris. 

5. Regnskab 
     a. Drift/Kvartalsregnskab pr. 30.11.23 (KS/JLJ) Blev gennemgået. 
 b. Debitorer (JLJ) Der er få debitorer tilbage på listen og der er aftaler med alle 
 c. Likviditet (JLJ) Likviditeten blev gennemgået. Det ser fornuftig ud - vi følger den nøje. 
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6. Nyt fra udvalg 

a. Havne- og pladsudvalg (PC/FN) Intet nyt 

b. Hjemmesiden Intet nyt  
c.  SU-udvalget BSS Intet nyt 
d.  SU-udvalget FF Intet nyt. 
e.  Facebook (ZB/PL) Havnens facebook-side er ved at være oppe og køre. 

  

7. Brøndby Kommune (GSM/JK) Vi har forespurgt på nogle pavilloner og det ser lovende ud. 

Tirsdag d. 12.12. har havnefogeden møde med Br. Kommune - Børne og Idræt. 

8. Korrespondance 

a. Havkatten/ansøgning om overdækning fra stander ned til op. Nej (JK skriver) 
b.  
c.  
 

9. Diverse forretninger 

 a. Stor hal. (PL) Intet nyt. 

 b. Ska’nokken Ingen ændringer 

      

10. Eventuelt  
  
 
11. Næste møde: 

Mandag d. 8. januar 2024 kl. 19.00 på Havnekontoret 
 

Udkast til årsregnskab for 2023 fremlægges på dette møde. Hvis der er afbud skal man 
kontakte Jette for en gennemgang/forklaring. 


